- 1.本活動由DFI Development (HK) Limited以萬寧之名義舉辦。
- 2.【好在有你大髮現!】有獎遊戲("有獎遊戲")之合資格參加者必須為年滿18歲或以上的香港永久性居民。
- 3. 參加者參與本遊戲必須完成以下所有步驟:先讚好「Mannings 萬寧」及「yuu」專頁及有獎遊戲之帖文, 在帖文留言欄位置標籤2位朋友, 分享分享親友、髮型師發現你頭髮問題的經過, 及後你如何改善
- 4. 參加本遊戲時間由2023年10月2日至2023年10月15日晚上11時59分截止。(以香港Facebook時間作準)。
- 5. 萬寧會根據參加者報名時間, 挑選最有心思的30名得獎者, 並透過Facebook inbox聯絡得獎者填寫聯絡表格以安排送出獎品。得獎者可獲得「Body Aid 生薑防脫洗髮露」、「MOIST DIANE髮質

重構深層導入髮膜」及「Elastine亮澤修復絲蛋白護髮精華(爽身粉香)」各1件(總值\$264.8)。萬寧 擁有對所有參加者提交之創意分享的最終決定權以決定得獎者名單,所有參加者不得異議。

- 6. 每個Facebook帳戶只可參與一次。
- 7. 得獎者名單將於2023年10月24日於本專頁公佈。
- 8. 得獎者可獲專人通知及萬寧將會直接安排送出獎品。
- 9.如參加者之留言包含任何不當用語,包括但不限於粗鄙、歧視、色情等文字及相片, DFI Development (HK) Limited及萬寧有絕對酌情權及最終決定權釐定及刪除有關文字或留言並取消其參加本遊戲的資格而不另行通知。
- 10.參加者必須確保所有填寫的資料均屬真實。如有不實資料、懷疑冒用或盜用任何第三者之資料、蓄意以空號或假帳戶參加本活動,有關參加者換領優惠券的資格將被取消,恕不另行通知。 11.本遊戲所有送出之獎品不能兌換現金或其他禮品及不可轉讓。
- 12. DFI Development (HK) Limited及萬寧有權以其他獎品取代獎品而不作另行通知。
- 13.萬寧不就此推廣活動中之任何貨品或獎品,或其就任何目的之適合性提供任何保證或聲明。 任何有關換取之貨品的保證或索償,須直接向有關供應商聯絡。
- 14.若發現任何懷疑作弊情況, DFI Development (HK) Limited及萬寧有權取消該參加者的換領資格而毋須另行通知。本活動屬自願性質, 萬寧將免除因本活動或獎賞所構成之一切法律責任及賠償。
- 15. DFI Development (HK) Limited, 萬寧及萬寧的第三方服務提供者 Fimmick Limited 的員工均不得參加此活動, 以示公允。
- 16. 萬寧保留毋須事先通知的情況下更改、暫停或取消有關遊戲及/或修訂其條款及細則的酌情權。
- 17. 如有任何爭議, 本專頁及萬寧保留最終決定權。
- 18. 所有經此活動收集之所有資料只作此活動及用作郵寄獎品之用途, 所收集的個人資料會於本活動完結後 90 日內銷毀。

- 1. This event is organized by DFI Development (HK) Limited under the name of Mannings.
- 2. Participants must be Hong Kong permanent residents aged 18 years or above.
- 3. Participants must complete the following steps to participate in the game: Like the "Mannings 萬寧" and "yuu" pages, like and comment on the post of the game, tag two friends in the comment section, share the experience of your hair problems and how you improved them
- 4. The game period starts from October 2, 2023, and ends at 11:59 PM on October 15, 2023 (based on Hong Kong Facebook time).
- 5. Mannings will select the most creative 30 winners based on the time of submission. Winners will receive 1 unit each of BodyAid Ginger Hair Loss Care Shampoo, Moist Dane Power Treatment Mask and Elastine Silk Repair Shining Baby Powder Scent Treatment (total value: \$264.8). Mannings reserves the final decision-making power to determine the list of winners based on the creativity submitted by all participants, and no objections will be entertained.
- 6. Each Facebook account can only participate once.
- 7. The list of winners will be announced on yuu's FB page on October 24, 2023.
- 8. Winners will be notified individually, and Mannings will arrange for the prizes to be delivered directly.
- 9. If any participant's comment contains any inappropriate language, including but not limited to vulgar, discriminatory, or explicit content, DFI Development (HK) Limited and Mannings have the absolute discretion and final decision-making power to determine and delete such content or comments and disqualify the participant from participating in the game without further notice.
- 10. Participants must ensure that all provided information is true. In case of false information, suspicion of impersonation or theft of any third-party data, or deliberate participation using invalid or fake accounts, the eligibility of such participants to redeem the coupon will be revoked without further notice.
- 11. All prizes given out in this game cannot be exchanged for cash or other gifts and are non-transferable.
- 12. DFI Development (HK) Limited and Mannings reserve the right to substitute the prizes with other items without prior notice.
- 13. Mannings does not provide any warranty or representation regarding the goods or prizes in this promotion or their suitability for any purpose. Any warranty or claim regarding the redeemed goods should be directed to the respective supplier.
- 14. In case of suspected cheating, DFI Development (HK) Limited and Mannings have the right to cancel the participant's redemption eligibility without further notice. This event is voluntary, and Mannings disclaims all legal liability and compensation arising from this event or the rewards.
- 15. Employees of DFI Development (HK) Limited, Mannings, and their third-party service provider, Fimmick Limited, are not allowed to participate in this activity to maintain fairness.
- 16. Mannings reserves the discretionary right to change, suspend, or cancel the game and/or revise its terms and conditions without prior notice.
- 17. In case of any disputes, this page and Mannings have the final decision-making authority.
- 18. All data collected through this activity will only be used for the purpose of this activity and for mailing the prizes. The collected personal data will be destroyed within 90 days after the completion of this activity.